
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 226/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. για τη σχεδιαζόμενη κατάργηση-
συγχώνευση των Κοινωφελών Επιχειρήσεων 
μετά την ψήφιση του πολυνομοσχεδίου. 

 
         Σήμερα 29 Απριλίου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Μ.Δευτέρα και ώρα 14:00 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 25-4-2013 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  30 μέλη: 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Ν. Τσιαμήτρος, 6)Β. Σταυροπούλου-
Μπακαμτζόγλου, 7)Π. Παυλίδης, 8)Τ. Χατζηαθανασίου, 
9)Θ.Αγγελίνας, 10)Λ. Πουλασουχίδης, 11)Κ. Βοργιαζίδης, 
12)Ν.Μωυσιάδης, 13)Χ. Κούτρας, 14)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 
15)Χ.Γαϊτάνου, 16)Α. Καγκελίδης, 17)Μ.Παπαϊωάννου, 
18)Θ.Κορωνάς, 19)Β. Παπαδόπουλος, 20)Λ.Τσαβδαρίδης, 
21)Α.Νεστορόπουλος, 22)Α. Βασιάδης, 23)Β.Γιαννουλάκης, 
24)Χ.Τσιούντας, 25)Ε. Γουναράς, 26)Κ. Παναγιωτίδης, 27)Δ.Γκέκα, 
28)Ι. Σοφρόνωφ, 29)Γ. Μελιόπουλος, 30)Ι.Αγγέλογλου. 

Α. Λαζαρίδης, Ε.Αρχοντάκη, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Κ.Συμεωνίδης, 
Γ.Κάκαρης, Κ.Κουτσαντάς, 
Α.Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, 
Γ.Σουμπέκας, Α.Παπαδόπουλος, 
Σ.Κουμτσίδης 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                              Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Σ.Ασλάνογλου, Ι. Λιάτσιου, Ι. Παπαδόπουλος, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Δ. Κουλουριώτης, Χ. Δουλγερίδου, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, 
Α.Βοργιαζίδου, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, 
Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ.Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξης συζήτηση Προσήλθε ο κ.Β.Σταυροπούλου και αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 225/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ε.Γουναράς. 
3) Κατά τη συζήτηση του πρακτικού μεταξύ των υπ’ αριθ. 225 και 226/2013 αποφάσεων προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
4)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 226/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 229/2013 απόφασης προσήλθε ο κ.Λ.Τσαβδαρίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Θεοδωρίδης, 
Μ.Σουμελίδης. 
6)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 230/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ.Τ.Χατζηαθανασίου. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 231/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος, 
Χ.Τσιούντας. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 232/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Χ.Κούτρας, Δ.Δάσκαλος, Β.Παπαδόπουλος. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 233/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς, Χ.Γαϊτάνου. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 234/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ.Παναγιωτίδης, Ι.Σοφρόνωφ, Γ.Μελιόπουλος, 
Ε.Γουναράς. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 236/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 237/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, 
Ι.Αγγέλογλου. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 238/2013 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 239/2013 απόφασης αποχώρησε η κ. Β.Σταυροπούλου. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 242/2013 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Ε.Γουναράς, Δ.Γκέκα. 
16) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 255/2013 απόφασης Προσήλθε ο κ.Ε.Γουναράς. 



 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στη Δήμαρχο Χαρίκλεια Ουσουλτζόγλου-

Γεωργιάδη, η οποία εξέθεσε στο σώμα τα εξής: 
Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος της 

λήψης θέσης κατά της σχεδιαζόμενης κατάργησης-συγχώνευσης των Κοινωφελών 
Επιχειρήσεων μετά τη χθεσινή ψήφιση του πολυνομοσχεδίου 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το σώμα με την πρόταση της Δημάρχου; 
Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Αγγέλογλου. 
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε κατά πλειοψηφία το συμβούλιο να συζητήσει και 

αποφασίσει για το παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το 
οποίο έκρινε ως κατεπείγον, ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του 
συμβουλίου το από 29-4-2013 εισηγητικό σημείωμα της Δημάρχου Χαρίκλειας 
Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδη, που έχει ως εξής:  

Η Τοπική Αυτοδιοίκηση ξανά στο στόχαστρο. Νέος στόχος αυτή τη φορά τα 
Νομικά Πρόσωπα των Δήμων, με αιχμή τις Κοινωφελείς Επιχειρήσεις όπου η κυβέρνηση 
σχεδιάζει καταργήσεις ή συγχωνεύσεις.  

Είναι προφανές ότι βρισκόμαστε σε μια εξελισσόμενη επίθεση στη Τοπική 
Αυτοδιοίκηση σε όλα τα επίπεδα, με προφανή στόχο να την καταστήσουν 
αναποτελεσματική, να την απαξιώσουν στη συνείδηση των πολιτών. Αν και 
αποδεδειγμένα η οικονομική κατάσταση των Δήμων είναι πολύ καλύτερη από το σύνολο 
του δημοσίου τομέα, η πολυδιαφημισμένη «μείωση» του δημόσιου τομέα ξεκινά και πάλι 
από αυτήν.  

Είναι δεδομένο ότι οι δήμοι βρίσκονται ήδη σε οριακό σημείο σε ότι αφορά τη 
στελέχωση και τη λειτουργία τους. Ένα ακόμα χτύπημα με την ενδεχόμενη κατάργηση 
Νομικών Προσώπων θα αποτελέσει τη χαριστική βολή στο θεσμό. Οι δήμοι θα 
επανέλθουν στο σημείο που βρίσκονταν πολύ πριν τη δεκαετία του ’80.  

Είναι άραγε τυχαίο το γεγονός ότι τα κάθε είδους νομικά πρόσωπα που έχουν μπει 
στο στόχαστρο, έχουν την ευθύνη συγκεκριμένων τομέων της καθημερινής ζωής της 
πόλης. Ουσιαστικά στοχοποιείται η κοινωνική πολιτική, ο πολιτισμός, ο αθλητισμός, η 
παιδεία και το περιβάλλον.   

Και αν λείψουν αυτά ποιος θα τα αναπληρώσει, με πιο δυναμικό, με ποιες δομές ; 
Και βέβαια οποιαδήποτε σχετική ρύθμιση, προϋποθέτει και πάλι νομοθετική 

αναθεώρηση του υφιστάμενου νομικού πλαισίου της Τοπικής Αυτοδιοίκησης. Μα ακόμα 
δε έχει στεγνώσει το μελάνι από τις τελευταίες ρυθμίσεις. Ποτέ επιτέλους θα σταματήσει 
αυτό ο εμπαιγμός, πότε θα αφήσουν την αυτοδιοίκηση να ασχοληθεί με πραγματικά 
καθημερινά προβλήματα των τοπικών κοινωνιών, απέναντι στις οποίες είναι υπόλογη ; 

Είμαστε αντίθετοι σε κάθε νομοθετική πρωτοβουλία που θα ανατρέψει το 
σημερινό νομοθετικό πλαίσιο λειτουργίας των Δήμων. Καλούμε την κυβέρνηση να βάλει 
τέλος στη σχετική φημολογία. Δηλώνουμε ότι θα αντιδράσουμε δυναμικά απέναντι σε 
οποιαδήποτε προσπάθεια ανατροπής της σημερινής κατάστασης.  

Θυμίζουμε, ότι εποπτεύουσα αρχή των ΝΠΔΔ και κοινωφελών είναι οι Δήμοι και 
όχι οποιοδήποτε Υπουργείο. 

 
Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος: Από ότι καταλαβαίνω Δήμαρχε κινδυνεύει να κλείσει  η Κ.Ε.Π.Α., το 

ΔΗ.ΠΕ.ΘΕ. και τα νομικά πρόσωπα.  
Μελιόπουλος: Δήμαρχε αν υποθέσουμε ότι αφαιρείται από το νόμο αυτή η 

παράγραφος, πιστεύετε ότι δεν κινδυνεύουν αυτές οι δομές; 
Πρόεδρος: Κε Μελιόπουλε θα ήθελα να ρωτάτε επί της ουσίας. 
Η παράγραφος αυτή αναφέρεται μέσα στο νόμο.  
Τι θα πει αν υποθέσουμε ή αν αφαιρεθεί; Επ’ αυτού συζητούμε, ας μην κάνουμε 

θεωρητικές ερωτήσεις. 



Σοφρόνωφ: Αποδείχθηκε τα τελευταία τέσσερα χρόνια ότι κάθε δόση του δανείου 
θα συνοδεύεται από το δηλητήριο μιας σειράς μέτρων, που θα κάνουν ακόμη πιο άγρια τη 
ζωή μας. 

Θυμηθείτε πόσες επιχειρήσεις και πόσοι φορείς συγχωνεύτηκαν τα προηγούμενα 
χρόνια, προ μνημονίων. Πόσες οργανικές θέσεις καταργήθηκαν μέσα από τους 
Οργανισμούς Εσωτερικής Υπηρεσίας ελέω συγχωνεύσεων και καταργήσεων. Πόσες 
διαθεσιμότητες υπήρξαν το προηγούμενο διάστημα. 

Αυτός ο κατήφορος δε φτάνει μόνο μέχρι τον πάτο. Αυτός ο κατήφορος έχει και 
κάτω από τον πάτο. 

Ξέρετε ποιο είναι το λάθος κι η παράλειψη; Ότι δυστυχώς πάντα αντιδρούμε με 
μεγάλη καθυστέρηση και θεωρούμε μάταιο έναν αγώνα που πρέπει να ξετυλίγεται και να 
προετοιμάζεται πριν γίνουν όλα αυτά.  

Ας πάρουμε ως δεδομένο ότι θα καταργηθούν αυτές οι υπηρεσίες. Θα 
καταργηθούν κι οι παρεχόμενες από αυτές υπηρεσίες ή θα δοθούν σε επιχειρηματίες για 
να τα λειτουργούν με ιδιωτικά κριτήρια; Γιατί ως Δ.Σ. να μείνουμε σε μια απόφαση που 
να αφορά μόνο τα του οίκου μας;  

Διαφωνώ με τη λογική της Δημάρχου, που λέει ότι δώσαμε ότι είχαμε να 
δώσουμε. Δεν είναι έτσι Δήμαρχε. Δεν οφείλαμε τίποτε και δεν έπρεπε να είχαμε δώσει 
τίποτε.  

Εμείς είμαστε κατηγορηματικά αντίθετοι στο σύνολο του πολυνομοσχεδίου, που 
αφαιρεί δικαιώματα, που πετάει στον Καιάδα κατακτήσεις ετών και βάζει νέους φόρους 
και χαράτσια. 

Επομένως πρέπει να το δούμε συνολικά και να απαιτήσουμε αγωνιστικά την 
κατάργηση του πολυνομοσχεδίου, κι όχι μόνο τα του οίκου μας. 

Σήμερα κιόλας με μίλησα με 3-4 Δ/ντές σχολείων, οι οποίοι σήμερα, ημέρα 
αργίας, εργάζονταν κανονικά, γιατί ήδη τους στείλανε χαρτί για το τι θα γίνει με την 
αύξηση του ωραρίου των καθηγητών και τι απολύσεις πρέπει να κάνουν σε αυτό τον 
τομέα.  

Οφείλουμε ως Δ.Σ. να μη δούμε στενά το ζήτημα, αλλά να πάρουμε μια απόφαση 
που θα καταδικάζουμε την πολιτική της κυβέρνησης, σε συνεργασία με την Ε.Ε. και να 
καταγγείλουμε αυτές τις αποφάσεις απαιτώντας την κατάργηση στην πράξη αυτού του 
πολυνομοσχεδίου. Σε αυτό θα συμφωνήσουμε και θα δώσουμε όλες μας τις δυνάμεις. 

Παυλίδης: Πήρα το λόγο για να πω ότι τις περισσότερες φορές τρέχουμε πίσω από 
τις εξελίξεις και πάντα παραγνωρίζουμε αυτά που έχουμε κάνει εδώ στο Δ.Βέροιας. 

Στο Δ.Βέροιας έχουμε πάρει απόφαση για να βάλουμε όλα τα προγράμματα στο 
Νομικό Πρόσωπο.  

Το ότι είναι σε κίνδυνο οι επιχειρήσεις ήταν κάτι που περιγραφόταν στο μνημόνιο. 
Αν οι άλλοι Δήμοι ήθελαν να έχουν τις επιχειρήσεις όπως ήταν πριν, ας παίρνανε και 
διαφορετικές αποφάσεις. Ας μην χρεωνόμαστε όλοι αυτά που κάνανε άλλοι κι έχουν 
φτάσει την Ελλάδα σε αυτό το σημείο. 

Έχουμε συζητήσει πολλές φορές, ακόμη και στη Δημοτική μας Ομάδα, για το πώς 
ένα σύστημα μπορεί να εξορθολογιστεί κι έχουν πέσει πολλές ιδέες. Ήμουν ένας από 
αυτούς που δυσαρέστησα και συναδέλφους, όταν έλεγα για το ΔΗΠΕΘΕ ή την ΚΕΠΑ, 
για την οποία είχα πει προκειμένου να μην κλείσει, να κάνει αναστολή εργασιών. 

Το προσωπικό θα μπορούσε να έρθει να βοηθήσει τη λειτουργία του Δήμου κι οι 
800.000€ να εξοικονομηθούν για να βοηθήσουν την οικονομική λειτουργία του Δήμου.  

Ας πούμε ότι αύριο κλείνουν οι επιχειρήσεις του Δήμου, αν και δεν καταλαβαίνω 
όλους αυτούς που μιλούν αόριστα για όλα τα νομικά πρόσωπα. Που θα δουλέψουν όλοι 
αυτοί; Γιατί το να πάει να δουλέψει σε ιδιωτικό ωδείο είναι εύκολο, αλλά αν εργάζεται σε 
κάποια προγράμματα από αυτά που εφαρμόζει το νομικό πρόσωπο, τότε είναι αδύνατο. 
Στον αθλητισμό που θα πάει, υπάρχει ιδιωτικός αθλητισμός; Εδώ υπάρχει περίπτωση να 
σταματήσουν τη λειτουργία τους όλες οι αθλητικές ομοσπονδίες.  

Θα σας πω και κάτι τελευταίο. Αν είναι να κλείσουν επιχειρήσεις, δείτε το λίγο 
και κάντε μετατάξεις σε τομείς που έχουμε πρόβλημα προσωπικού. Όταν είπα κάτι για 
την καθαριότητα πριν 15 ημέρες και γράφτηκε στις εφημερίδες, όλοι στράφηκαν εναντίον 



μου. Δεν είπα κάτι για το Ληξιαρχείο. Αυτά θα τα βρούμε μπροστά μας. Θα υπάρχει 
κόσμος έξω και θα ζητά να κλείσει ο Δήμος. 

Εμείς θα αντιδράσουμε. Θα μας υπολογίσουνε; Αν δε βγει η δόση της τρόικας για 
να φύγει κάποια στιγμή, θα υποφέρουμε. Έχει δίκιο η κ.Σοφρόνωφ. Αλλά να δούμε 
πρώτα σε ποια κατεύθυνση κινείται, για να πάρουμε τα μέτρα μας. Να μη διώξουμε 
προσωπικό, αλλά να λάβουμε τα μέτρα μας. Να μην είμαστε των άκρων. 

Σε άλλες πόλεις κλείσανε διόδια, σχολές και δρόμους. Από το Αίγιο σύμφωνα με 
το σχέδιο «Αθηνά» έφευγε όλο το Πανεπιστήμιο. Εμένα δε μου αρκούν  τα ψηφίσματα 
της ΠΕΔ ή της ΚΕΔΕ. 

Κούτρας: Όταν ανέλαβα αντιπρόεδρος της ΚΕΠΑ, στις αρχές του 2011, από τις 
πρώτες συζητήσεις, είχα ζητήσει εξορθολογισμό των δαπανών της ΚΕΠΑ. 

Βλέποντας την οικονομική κατάσταση να εξελίσσεται και φαινόταν πως θα 
εξελιχθεί τα επόμενα χρόνια, είχαμε ζητήσει από τον υπεύθυνο της ΚΕΠΑ μαζί με τον 
υπεύθυνο των οικονομικών, να δουν τον προϋπολογισμό της ΚΕΠΑ και να κάνουν τις 
μειώσεις που πρέπει ώστε να γίνει ένας σφικτός προϋπολογισμός. 

Αυτό έχει καταγραφεί και καταψήφισα τον προϋπολογισμό στη συνεδρίαση του 
Δ/κού Συμβουλίου και στο Δ.Σ., όντας αντιπρόεδρος της επιχείρησης. Πρέπει να υπάρχει 
εναλλακτικό σχέδιο, ώστε να μπορέσουμε να σώσουμε τις θέσεις. 

Ένα άλλο θέμα που είχε συζητηθεί, έχει να κάνει με τις αμοιβές των υπευθύνων 
της ΚΕΠΑ και του ΔΗΠΕΘΕ. Είχα ζητήσει 50% μείωση των αμοιβών για να 
εξορθολογίσουμε τις δαπάνες, αλλά αυτό που πρότεινα καταψηφίστηκε.  

Αν δει κανείς τα πρακτικά της ΚΕΠΑ την τελευταία διετία, θα διαβάσει διάφορες 
προτάσεις που είχαν γίνει για την καλύτερη και οικονομικότερη λειτουργία της ΚΕΠΑ 
και να μπουν βάσεις για να αποφύγουμε το κλείσιμο της επιχείρησης.  

Η Πορτογαλία ανέστειλε τη λειτουργία του Υπουργείου Πολιτισμού για τρία 
χρόνια, αν θυμάμαι καλά. Είπαμε να κάνουμε όλες τις ενέργειες, ώστε να μπορέσουμε με 
ένα πολύ σφικτό προϋπολογισμό να διατηρήσουμε την ΚΕΠΑ. Κάτι τέτοιο φαινόταν 
παράλογο στο Δ/κό Συμβούλιο, αλλά φαίνεται να δικαιώνονται οι προτάσεις που είχαν 
γίνει τότε. 

Μιχαηλίδης: Το λάθος που κάνουμε σε αυτή την αίθουσα είναι ότι μπερδεύουμε 
την ουσία. 

Η ουσία δεν είναι το αν είναι κερδοφόρα ή όχι η ΚΕΠΑ ή το ΔΗΠΕΘΕ. Η ουσία 
δεν είναι τα κέρδη της Ομοσπονδίας Κανόε-Καγιάκ ή της Εθνικής λυρικής Σκηνής.  

Το ζήτημα είναι ότι αυτή τη στιγμή και μην μπαίνουμε σε λάθος λογικές, ψάχνουν 
να βρουν «φρέσκο αίμα» κι η μόνη λύση είναι η κατάργηση των οργανισμών και μοιραία 
θα καταργήσουμε και τις θέσεις προσωπικού. Ο πραγματικός στόχος δεν είναι η 
επιχείρηση, είναι το προσωπικό, αυτό πρέπει να καταλάβουμε όλοι μας.  

Άρα η δική μας φωνή δεν πρέπει να είναι απλά για να μην κλείσει η ΚΕΠΑ ή το 
ΔΗΠΕΘΕ. Στο τέλος της συζήτησης, από τους 280 οργανισμούς που αναφέρονται στο 
χαρτί αυτό, οι 160 είναι οργανισμοί που ανήκουν στους ΟΤΑ και δε χρηματοδοτούνται 
από το κράτος. 

Αν ήθελαν να είναι σοβαροί αυτοί οι κύριοι, γιατί δεν είναι, θα έπρεπε να ψάξουν 
να βρουν τα χρήματα αλλού, σε όλους αυτούς που τα φάγανε, από όλα τα κόμματα και 
κυκλοφορούν ακόμη ελεύθεροι. Από αυτούς θα έπρεπε να ψάξουν τα χρήματα κι όχι από 
τους οργανισμούς που παράγουν έργο. Δεν είναι μόνο η ΚΕΠΑ που παράγει, υπάρχουν 
και πολλοί άλλοι.  

Μας βάζουν στη λογική να κοιτάξουμε αν υπάρχουν προβλήματα στις 
κοινωφελείς επιχειρήσεις και χάνουμε την ουσία, που είναι άλλη. Αύριο θα έρθουν κι 
άλλα πράγματα, όπως η κατάργηση της ΔΕΥΑΒ ή των νομικών προσώπων, για να 
διώξουν όλο τον κόσμο. Αυτός είναι ο στόχος τους. Ας μην χάνουμε την ουσία. 

Δήμαρχος: Θα ήθελα να διευκρινίσω ορισμένα πράγματα. Μέχρι στιγμής δεν 
είχαμε απολύσεις κα Σοφρόνωφ, με εξαίρεση τους μετακλητούς, για τους οποίους φυσικά 
κανείς δεν ενδιαφέρεται, παρά μόνο τους καταγγέλουμε. 

Αποτέλεσμα όμως αυτού είναι σήμερα το γραφείο Δημάρχου να μην έχει 
Γραμματέα. Ξέρετε τι σημαίνει αυτό για την καλή λειτουργία των πραγμάτων, για να 



παραλάβεις ένα έγγραφο, να κρατήσεις αρχείο ή απλά να απαντάς σε μια τηλεφωνική 
κλήση; Σήμερα επί μια ώρα ήμουν στη γραμματεία προσπαθώντας να διεκπεραιώσω 
ορισμένα πράγματα, γιατί έχει αρχίσει να συρρικνώνεται η υπηρεσία επικίνδυνα και 
αναντίστοιχα με το μέγεθος των προβλημάτων και των αρμοδιοτήτων του Δήμου. 

Απολύσεις μεν δεν έγιναν εκτός των μετακλητών, οι υπάλληλοι που βγήκαν σε 
διαθεσιμότητα πηγαίνουν σε άλλες υπηρεσίες κι αν μιλήσουμε για όλα, κυριολεκτικά θα 
χάσουμε το στόχο. Αυτή είναι η άποψή μου, που μπορεί να είναι και λανθασμένη. Ποτέ 
άλλωστε δεν διεκδικούσα το αλάθητο. Πρέπει να στοχεύσουμε σε ορισμένα δικά μας 
ζητήματα.  

Φυσικά και είμαστε υπέρ του εξορθολογισμού και τον χρειαζόμαστε σε όλες τις 
εκφάνσεις του κράτους. Όχι όμως στη αναστολή δράσεων πολιτισμού, αθλητισμού, 
κοινωνικών δράσεων. Τελειώνουν οι Δήμοι αν ανασταλούν αυτές οι δράσεις. Το κόστος 
σήμερα, ας μην μπερδευόμαστε, είναι το απολύτως απαραίτητο. Έχουν περικόψει το 60% 
των τακτικών χορηγήσεων, προσπαθούμε να λειτουργήσουμε με το υπόλοιπο 40% και 
παρ’ όλα αυτά συνεχίζουμε να παρέχουμε υπηρεσίες. 

Οι αποφάσεις, όπως το είπε και ο κ.Μιχαηλίδης πολύ σωστά, δε λαμβάνονται για 
να μειωθούν έξοδα, μα για να καλυφθούν τα νούμερα, αλλά τα νούμερα δυστυχώς είναι 
άνθρωποι. Στοχοποιούνται αυτή τη στιγμή οι ΟΤΑ και γι’ αυτό τρελαίνομαι και μιλάω με 
αυτό τον τόνο!!! Είμαστε ο πρώτος στόχος μπροστά στα μάτια τους. Αλλά είμαστε κι η 
πρώτη πόρτα που χτυπά ο πολίτης, όταν χρειάζεται κάτι. Αυτά ας μην τα ξεχνούμε. 
Θέλουμε εξορθολογισμό, αλλά να έχει ο κόσμος δουλειά! Μην τον πετάτε στο 
καναβάτσο.  

Κατά την άποψή μου κι αν θέλετε επειδή την ανοίξαμε πολύ την κουβέντα 
κ.Κούτρα, λάθος έκανε η Πορτογαλία που ανέστειλε τις δράσεις του Υπ.Πολιτισμού. 
Τώρα θέλουμε τον πολιτισμό και τις κοινωνικές παροχές. Την περίοδο της Κατοχής 
ιδρύθηκαν τα περισσότερα θέατρα και τώρα εμείς οι «έξυπνοι» πάμε να τα κλείσουμε.  

Αυτή τη στιγμή παίρνουμε απόφαση για το προσωπικό, για την παροχή υπηρεσιών 
του Δήμου σε όλους τους ευαίσθητους τομείς, αλλιώς θα πρέπει να επιστρέψει ο Δήμος 
στην εποχή που είχε ως αποκλειστική αρμοδιότητα τις ληξιαρχικές πράξεις θανάτου και 
την αποκομιδή των απορριμμάτων, την ίδια στιγμή που η Ε.Ε. μας επιβάλει κάποια 
πράγματα, αλλά από την άλλη πλευρά πάει μπροστά αποκεντρώνοντας τις υπηρεσίες της. 

Παυλίδης: Δεν είπαμε τίποτε παραπάνω από αυτό που θα συμβεί. Είπαμε μόνο ότι 
αν στόχος είναι οι εργαζόμενοι, τότε νωρίτερα να λάβουμε τα μέτρα μας, να κάνουν 
μετατάξεις για να σωθούν. Το συμπέρασμα είναι αν φύγουν οι εργαζόμενοι από την 
επιχείρηση, δεν θα κλείσει; 

Αύριο μπορεί να συγχωνευθεί το ΚΑΠΑ με το Δήμο. Δε λέω όχι, τα ίδια 
πράγματα λέμε. Το θέμα μας είναι ότι ο Δήμος συρρικνώνεται και τέλος-τέλος μη 
βάζουμε ταμπέλες. Αν φύγουν υπάλληλοι από οποιαδήποτε διεύθυνση του Δήμου, 
εννοείται ότι δε μπορεί να λειτουργήσει. 

Κούτρας: Για να σωθούν οι θέσεις των εργαζομένων έπρεπε να λάβουμε πιο νωρίς 
μέτρα.  

Όσον αφορά τη Γερμανία, την Ισπανία, όταν κλείνουν ιστορικές βιβλιοθήκες για 
να μειώσουν το κόστος (δε γνωρίζω με το προσωπικό τι γίνεται κι αν μετατάσσεται σε 
άλλες υπηρεσίες) και να κάνουν σφικτούς προϋπολογισμούς, εμείς αυτά δε θα έπρεπε να 
τα είχαμε κάνει από την αρχή; Αφού βλέπαμε που πηγαίνουμε. Εγώ δεν καταλαβαίνω 
ορισμένα πράγματα. Έρχονται δύο χρόνια που θα είναι χειρότερα από τα προηγούμενα, 
ας μην εθελοτυφλούμε. Δυστυχώς αυτό κάνουμε. 

Πρέπει να γίνουν τέτοιες κινήσεις που να ξέρουμε ποιες είναι οι προτεραιότητες 
του κράτους στον προϋπολογισμό του και να τις ιεραρχούμε. Σαφώς δε θέλουμε να 
αυξηθεί η ανεργία, αλλά πρέπει να έχουμε ένα κράτος που να ξέρει ποιες είναι οι 
προτεραιότητές του και πως θα ανασυγκροτηθεί. Αυτή τη στιγμή μόνο αυτό δε γίνεται. Σε 
αυτή την κρίση αποδείχτηκε πόσο «λίγοι» είμαστε. 

Μιχαηλίδης: Τα ΔΗΠΕΘΕ Βέροιας και Ρούμελης είναι κερδοφόροι οργανισμοί. 
Το Μέγαρο Μουσικής Αθηνών παρουσιάζει κέρδη.  



Άρα λοιπόν, τους οργανισμούς που θέλουν να κλείσουν, δεν τους κλείνουν επειδή 
ζημιώνουν το κράτος, αλλά γιατί με αυτό τον τρόπο θα απολύσουν το προσωπικό. Εκεί 
να στοχεύσουμε. Σήμερα είναι αυτοί οι οργανισμοί, αύριο θα είναι άλλοι. Έπονται κι 
άλλοι το 2014. Ας είμαστε επιφυλακτικοί. 

Πρόεδρος: Επειδή το εισηγητικό ανέλυε μια κατάσταση και κατέληγε σε μια 
πρόταση, μπορείτε να την επαναλάβετε; 

Δήμαρχος: Είμαστε αντίθετοι σε κάθε νομοθετική πρωτοβουλία που θα ανατρέψει 
το σημερινό νομοθετικό πλαίσιο λειτουργίας των Δήμων. Καλούμε την κυβέρνηση να 
βάλει τέλος στη σχετική φημολογία. Δηλώνουμε ότι θα αντιδράσουμε δυναμικά απέναντι 
σε οποιαδήποτε προσπάθεια ανατροπής της σημερινής κατάστασης. 

Πρόεδρος: Ο νόμος ψηφίστηκε. Εμείς τι κάνουμε τώρα; 
Δήμαρχος: Εγώ προσωπικά έχω καταθέσει την παραίτησή μου στο Προεδρείο της 

ΚΕΔΕ, αλλά πρέπει κι οι άλλοι να το κάνουν. 
Πρόεδρος: Επομένως εμείς είμαστε έτοιμοι να παραδώσουμε και τα κλειδιά του 

Δήμου. 
Ας πάρει μια απόφαση η ΚΕΔΕ κι όσοι Δήμαρχοι ακολουθήσουν τόσο καλύτερα. 

Ένας Δήμος από μόνος του δε μπορεί να κάνει τίποτε. 
Δήμαρχος: Αν είναι όμως 150 Δήμοι, είναι σημαντικός αριθμός. 
Μωυσιάδης: Επί της διαδικασίας. 
Μας έχετε μπερδέψει. Το τι θα κάνει η ΚΕΔΕ είναι δικό της θέμα. Εμείς τι 

κάνουμε εδώ πέρα κι αυτό που θα αποφασίσουμε να είναι ξεκάθαρο. 
Πρόεδρος: Εγώ προσωπικά έκανα μια πρόταση επειδή διαφωνώ με τα ψηφίσματα 

και τις αποφάσεις. Είναι το ίδιο πράγμα. Μεταφέρεις απόφαση του Δ.Σ. σε ένα όργανο.  
Χρειαζόμαστε κάτι πιο δυναμικό που δε θα μπορεί κανείς να αγνοήσει. Αυτή είναι 

η πρότασή μου. Να κάνουμε πρόταση να συζητήσει η ΚΕΔΕ την ομαδική παραίτηση 
Δημάρχων και δημοτικών συμβούλων. Αν το κάνουν οι περισσότεροι Δήμοι, θα έχει 
επιτυχία.  

Μαυροκεφαλίδης: Επί της διαδικασίας Πρόεδρε. 
Δεν πρέπει να διαφεύγει από κανένα, ότι οι αποφάσεις του Δ.Σ. πρέπει να είναι 

άμεσα εκτελεστές.  
Τι καλούμαστε λοιπόν να εκτελέσουμε; Αυτό θέλω να διευκρινιστεί. 
Πρόεδρος: Άμεσα εκτελεστές με την έννοια της παραίτησης δε μπορεί να είναι. 

Γιατί δε μπορεί… 
Μαυροκεφαλίδης: Θα κλείσουμε το Δημαρχείο; 
Πρόεδρος: Αποφασίζουμε να μεταφέρουμε την απόφαση έτσι ώστε η ΚΕΔΕ να 

επεξεργαστεί την ομαδική παραίτηση των Δήμων. 
Μιχαηλίδης: Εγώ διαφωνώ με αυτό γιατί η πλειοψηφία της ΚΕΔΕ τα έχει «βρει» 

με το Υπουργείο. Εγώ σε αυτό το παιγνίδι δεν μπαίνω. 
Πρόεδρος: Έχετε δίκιο. Έχετε τίποτε άλλο να προτείνετε κ.Μιχαηλίδη;  
Δήμαρχος: Επειδή αυτή την απόφαση θα τη μεταφέρω στην ΠΕΔ, να πούμε ότι το 

Δ.Σ. Βέροιας αποφάσισε δυναμικά να αντιδράσει και προτείνει στα θεσμικά όργανα να 
φτάσουμε μέχρι και την παράδοση των κλειδιών των Δημαρχείων αν υπάρξουν εξελίξεις 
αρνητικές για το προσωπικό των οργανισμών.  

Μιχαηλίδης: Επί της διαδικασίας Πρόεδρε. Θα ήθελα να κάνετε την πρόταση σας 
στην αρχή της συζήτησης του θέματος.  

Από αυτό που καταθέτετε έχουμε άλλη άποψη. Δε μπορείτε τώρα να προτείνετε. 
Πρόεδρος: Γιατί δε μπορεί να γίνει αυτό κ.Μιχαηλίδη; 
Δήμαρχος: Όταν εισήγαγα εκτάκτως το θέμα είπα ότι: «Είμαστε αντίθετοι σε κάθε 

νομοθετική πρωτοβουλία που θα ανατρέψει το σημερινό νομοθετικό πλαίσιο λειτουργίας 
των Δήμων. Καλούμε την κυβέρνηση να βάλει τέλος στη σχετική φημολογία. Δηλώνουμε 
ότι θα αντιδράσουμε δυναμικά απέναντι σε οποιαδήποτε προσπάθεια ανατροπής της 
σημερινής κατάστασης». 

Δηλαδή μπορούμε να φτάσουμε μέχρι και την παράδοση των κλειδιών. Μπορούμε 
να λάβουμε μια τέτοια απόφαση; 



Μαυροκεφαλίδης: Δήμαρχε, με όλο το σεβασμό, οι αποφάσεις για έκτακτα ή 
τακτικά θέματα θεμελιώνονται από τη νομοθεσία. Αυτό δεν αναιρεί την πραγματικότητα 
κι η απόφαση θα πρέπει να είναι σύννομη, αλλιώς είναι άκυρη. 

Νομίζω ότι μπορούμε να διαφοροποιηθούμε στη διατύπωση και να εκφράσουμε 
θέση πάνω στο πολυνομοσχέδιο. Αυτό στη συνέχεια να προωθηθεί όπου πρέπει.   

Απόφαση δε μπορούμε να λάβουμε, γιατί η απόφαση επικαλείται νομοθεσία. 
Πρόεδρος: Δεν κατάλαβα κ.Μαυροκεφαλίδη, σε ποια δημοκρατία δεν είναι 

σύννομο να φύγεις και να παραιτηθείς; Ποια δημοκρατία απαγορεύει να εκδηλώσεις 
δυναμικά μια αντίδραση σε ένα μέτρο που κρίνεις ότι δημιουργεί προβλήματα στον 
κοινωνικό περίγυρο. Που υπάρχει παρανομία σε αυτό το θέμα; 

Μιχαηλίδης: Να σας πω που είναι η παρανομία; Γιατί αν θέλουμε να 
παραιτηθούμε δε χρειάζεται καμιά ΠΕΔ. Παραιτούμαστε αυτή τη στιγμή όλοι. Αυτό 
όμως θέλει «πνευμόνια». 

Πρόεδρος: Κε Μιχαηλίδη, εγώ προσωπικά τα «πνευμόνια» τα έχω και μπορώ να 
παραιτηθώ ακόμη και τώρα. Αλλά ποιο θα είναι το αποτέλεσμα αν παραιτηθούν μόνο οι 
δημοτικοί σύμβουλοι της Βέροιας;  

Γι’ αυτό μιλάω για συλλογική απόφαση παραίτησης από την ΠΕΔ ή την ΚΕΔΕ. 
Δήμαρχος: Μπορούμε να πάρουμε μια απόφαση δυναμικής αντίδρασης και να τη 

μεταφέρουμε;  
Όπως θέλετε μπορείτε να το διατυπώσετε. Εποπτεύουσα αρχή όλων αυτών των 

υπό κατάργηση οργανισμών των Δήμων δεν είναι κανένα Υπουργείο. Είναι οι Δήμοι.  
Πρόεδρος: Θα θέλατε να προσθέσετε κάτι κα Σοφρόνωφ; 
Σοφρόνωφ: Πρόεδρε, με συγχωρείτε, αλλά με τον εκφοβισμό της παραίτησης που 

θέσατε και σε άλλες συνεδριάσεις του Δ.Σ., δε γίνεται τίποτα. 
Πρόεδρος: Είναι η άποψή σας, καλώς. 
Σοφρόνωφ: Δε θα σας εμποδίσουμε εμείς να παραιτηθείτε, δε λέω τέτοιο πράγμα, 

αλλά δεν έχει καμιά ουσία μπροστά στη λαίλαπα. 
Δε μπορούμε να συμφωνούμε από τη μια πλευρά με τις κυβερνήσεις και να τις 

στηρίζουμε και από την άλλη να τις καταγγέλλουμε.  
Δήμαρχος: Εφόσον μπαίνει τέτοιο θέμα, προτείνω να προστεθεί ότι θα 

προχωρήσουμε σε δυναμικές αντιδράσεις, φτάνοντας μέχρι και την παράδοση των 
κλειδιών του Δημαρχείου, απέναντι σε οποιαδήποτε προσπάθεια κατάργησης ή 
συγχώνευσης των Κοινωφελών Επιχειρήσεων. 

Μελιόπουλος: Δικαιολόγηση ψήφου.  
Θα ψηφίσω λευκό Πρόεδρε. 
Έχουμε από τη μια πλευρά την κυβερνητική πολιτική που επιτάσσει απολύσεις στο 

στενό δημόσιο τομέα. Αυτό εμείς δεν το καταδικάζουμε εφόσον δε ζητούμε την απόσυρση 
όλου του πολυνομοσχεδίου και την αλλαγή πολιτικής. 

Τι λέμε; Να μην απολυθούν μόνο οι εργαζόμενοι του Δήμου. Βεβαίως δε θέλουμε την 
απόλυσή τους, αλλά δε θέλουμε την απόλυση κανενός. Όχι μόνο τα του οίκου μας Δήμαρχε.  

Αγγέλογλου: Οι Δήμοι τελειώνουν, οιστρηλατεί η Δήμαρχος κι εσείς Πρόεδρε απορώ 
πως δεν καταλαβαίνετε αυτό που εξηγεί ο κ.Μαυροκεφαλίδης. 

 Οι Δήμοι τελειώνουν όπως τους ξέρατε μέχρι τώρα. Δε μπορείτε να πάρετε απόφαση 
επί υποθετικής πράξης. Θέλετε να τη χρησιμοποιήσετε μόνο για διαπραγματευτικό στοιχείο κι 
είναι η δεύτερη φορά που το κάνετε και λυπάμαι. 

Θα απέχω από την ψηφοφορία. 
Νεστορόπουλος: Ψηφίστηκε ένας νόμος. Αύριο η απόφαση που θα πάρουμε θα πάει 

στο αρχείο γιατί είναι άκυρη. 
Βέβαια, σε καμιά περίπτωση δε συμφωνούμε με τις απολύσεις. Γι’ αυτό λοιπόν, η 

Δημοτική Αρχή αντί να υποκρίνεται και να κάνει συγκεντρώσεις στην ΚΕΔΕ, να μεριμνήσει 
έγκαιρα και να κάνει τις απαραίτητες μετατάξεις από αυτές τις επιχειρήσεις. 

Επειδή τα θέματα αυτά έρχονται πολύ πρόχειρα, θα ψηφίσω λευκό. 
Πρόεδρος: Σήμερα στις 12 η ώρα ήρθε το θέμα, γι’ αυτό υποβλήθηκε ως 

επείγον… 
Νεστορόπουλος: Από τη συζήτηση αυτό προέκυψε. Δεν ξέρουνε τι προτείνουν. 



Τσιούντας: Εγώ θα ψηφίσω λευκό, γιατί με προσοχή ακούω τη Δήμαρχο, που είπε να 
περιμένουμε και την ερμηνευτική εγκύκλιο, γιατί και στη θέση του Δ.Σ. μιλάει για τον κίνδυνο 
κατάργησης θέσεων, άρα δεν ξέρουμε τίποτε. 

Όταν έρθει η ερμηνευτική εγκύκλιος, να πάρουμε απόφαση και να υποβάλλουμε τις 
παραιτήσεις μας ξι εγώ θα είμαι ο πρώτος που θα παραιτηθώ.   

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση της Δημάρχου; 
Υπέρ της εισήγησης και της πρότασης της Δημάρχου ψήφισαν εικοσιένα (21) 

δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, Θ. Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, 
Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου, Π. Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. 
Πουλασουχίδης, Κ. Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. 
Γαϊτάνου, Α. Καγκελίδης, Μ. Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, Β. Παπαδόπουλος, 
Κ.Παναγιωτίδης, Β.Γιαννουλάκης. 

Λευκή ψήφο έδωσαν έξι (6) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Γ.Μελιόπουλος, 
Ι.Σοφρόνωφ, Ε.Γουναράς, Χ.Τσιούντας, Δ.Γκέκα, Α.Νεστορόπουλος. 

Απείχε από την ψηφοφορία του παραπάνω θέματος ο δημοτικός σύμβουλος 
Ι.Αγγέλογλου. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 29-4-2013 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση της Δημάρχου. 
2.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης). 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του παραπάνω θέματος, ως 

κατεπείγοντος. 
Β) Δηλώνει:  
1.- Την πλήρη αντίθεσή του σε κάθε νομοθετική πρωτοβουλία που θα ανατρέψει 

το σημερινό νομοθετικό πλαίσιο λειτουργίας των Δήμων και καλεί την Κυβέρνηση να 
βάλει τέλος στη σχετική φημολογία. 

2.- Ότι θα προχωρήσει σε δυναμικές αντιδράσεις, φτάνοντας μέχρι και την 
παράδοση των κλειδιών του Δημαρχείου, απέναντι σε οποιαδήποτε προσπάθεια 
κατάργησης ή συγχώνευσης των Κοινωφελών Επιχειρήσεων. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  226 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Εμμανουήλ Γουναράς 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Σ Ασλάνογλου  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ι. Παπαδόπουλος  
Π. Παυλίδης  Ν. Αγγέλου  
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Β. Παπαδόπουλος     
Λ. Τσαβδαρίδης     
Α.  Νεστορόπουλος     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Δ. Γκέκα     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη     
Γ. Μελιόπουλος     
Ι. Αγγέλογλου     
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-05-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

  
  
  
  
  
  
  
  

 
 

 
 
 
 


